

## **DE - Flachmann Set Artikel 33024**

### Gebrauchshinweise

Bitte lesen Sie die Gebrauchsanleitung vor der ersten Benutzung und bewahren Sie sie auf.

- Der Flachmann ist nur für kalte Getränke ohne Kohlensäure geeignet.
- Achten Sie darauf, dass der Verschluss fest auf den Flachmann geschraubt ist, um ein Auslaufen zu verhindern. Nutzbare Füllmenge: ca. 200 ml (7 oz) Reinigung und Pflege
- Reinigen Sie die Teile des Flachmanns unmittelbar nach jeder und vor der ersten Benutzung von Hand mit Wasser und Spülmittel und trocknen Sie alles gründlich ab.
- Verwenden Sie keine scharfen Reinigungsmittel oder harte Gegenstände, da diese die Oberfläche zerkratzen kann.
- Das PU Leder reinigen Sie nur mit einem feuchten Tuch.
- Keine Reinigung in der Spülmaschine.

Wir wünschen Ihnen viel Freude mit Ihrem Flachmann!

FC Bayern München AG, Säbener Straße 51-57, 81547 München

## **ENG - Hip flask set article 33024**

### Instructions for use

Please read the instructions before using for the first time and keep for future reference.

- The hip flask is only suitable for cold non-carbonated drinks suitable.
- Make sure that the cap is screwed tightly onto the hip flask to prevent leakage is screwed tightly onto the hip flask to prevent leakage. Usable filling capacity: approx. 200 ml (7 oz) Cleaning and care
- Clean the individual parts of the Hip flask by hand with water and washing-up liquid immediately after each use and before the first use, and dry everything thoroughly.
- Do not use harsh cleaning agents or hard objects, as these may scratch the surface of the product.
- the PU leather clean only with a damp cloth.
- Do not clean in the dishwasher.

We hope you enjoy using your Hip flask!

FC Bayern München AG, Säbener Straße 51-57, 81547 München